
Fællesbestyrelsesmøde torsdag den 11. maj 2023 kl. 17.00-19.30 i skolens personalerum

Mødeleder: Nicki
Fraværende: Elevrådsformand
Referent: Jeanette

Dagsorden
1. Godkendelse af referat og dagsorden Referat godkendt

Forslag til dagsorden:
Delebilsprojekt, sættes ind i dagsordenen

2. Nyt Elevråd:
Der er ikke afholdt møde siden sidst.
Vi skal til at gennemgå og analysere den nationale
trivselsmåling sammen med vores UM-repræsentanter
(Trille og Klara).
Elevrådet får andel i evt. overskud fra boder fra
maj-marked.

Formanden:
Skoleleder og formand har været til dialogmøde ang.
besparelser i budgettet.

Orientering omkring dialogmødet.

Der er nu udmeldt et budget.
Eneste der er lyttet til er akut anonym rådgivning.

Hvis man som kommune forbruger udover servicerammen,
bliver man reguleret året efter i bloktilskud.

MED-udvalg:
Afholdt kort møde omkring budgettet og besparelserne.
Det er tungt at få at vide, at byrådet fastholder direktionens
oplæg om budgetoverholdelse.

Børnehuset:
Vuggestue - Der er indkøbt en motoriseret gåvogn
Marianna, der starter som nyansat pr. 1/7 har timer som
tilkaldevikar i vuggestuen.
I børnehavedelen er der mange nye børn.
Gæster fra Holland - Co-Make.
Aktionslæring omkring sovesituationen.
Vuggestuebørn og børnehavebørn sover hver for sig.
Arbejdsdag i børnehaven - Skurvognen skal fjernes.

Der skal laves en arbejdsgruppe omkring legepladsen

Udvidet samarbejde med sundhedsplejersken

Udvidet samarbejde for personalet, omkring samtaler med
forældre.

SFO:
3. klasses skal på afslutningstur.



Der er Middelalderdag i juni.
Mini sfoén har været “filmstjerner” i forbindelse med
co-make

Planteprojekt i mini’en

Der kommer ikke en ny pædagogstuderende - der skal
findes en vikar i stillingen frem til ny studerende ansættes
til december 2023.

Skole:
Skolegården - under genopbygning
Eleverne har lavet plantekasser med sanseplanter.

Vi er i gang med skoleårets planlægning
Der skal findes en medarbejder til FIFA (flere med i
fællesskaber) projekt støttet af A.P. Møller Fonden. Det
handler om udvikling af personalets kompetencer i
forbindelse med elever med særlige udfordringer

Der skal vælges en AMIR på skolen.

3. Dialogmøder med børne- kultur og
fritidsudvalget og skoleudvalget

Martin og Signe til dialogmøde
Oplæg fra chefen fra dagtilbudsområdet

Drøftelser i grupper omkring forbedringer, der kunne
lykkes inden for rammerne.

Det skulle være bedre rammer for at komme ud af huset.
Evt. en fælles bus.

Musik - give nye rammer for at få mere musik ind i
børnehusene.

Forslag om at benytte yderområderne til kulturelle indslag -
i stedet for inde i Middelfart, så flere børn kunne deltage i
evt. flere kulturelle oplæg.

Dialogmøde på skoleområdet:
Normalt omhandler de ordinære dialogmøder også
udviklingsfremmende projekter og ikke kun budget som
ved sidste dialogmøde på skoleområdet.

4. Budget 2023
- Budgetopfølgning Børnehus
- Budgetopfølgning Skole

Børnehus:
Orientering omkring 2. budgetopfølgning

Der er sket efterreguleringer, der sikrer et pænt overskud.

Skole:
Tidligere overskud på skolen er investeret i
inklusionsmedarbejder, for at mindske segregeringen.
Projektet udløber dette skoleår og medarbejderen
omplaceres til børnehuset i en et-årig periode for at indgå i
skoleforberedelsen af ældstegruppen.

Kommunaldirektøren fastholder, at budgettet skal
overholdes og der skal vises mådehold ved indkøb.

Resultatet af 2. budgetopfælgning fremlægges ved næste
møde.

Elevtal pt. 115 elever.



Prognosen på næste mini marts 2024 - 25 elever.

5 Valg til fællesbestyrelsen Der har været afholdt valgmøde.

Senest den 23. maj skal man melde sig som kandidat.

Hvis der er flere kandidater end der er nødvendigt, skal
der være valg fra den 12.06 til 16.06.

Valg skal være afklaret inden den 20. juni, hvor der er
fællesbestyrelsesmøde igen.

6. Skolefotografering Nuværende firma: GAUS
Fotografering på skolen - klassefoto
Mulighed for at have portrætfoto i skoletiden.

Der kan afsættes en lektion pr. klasse, hvor der både
tages et klassebillede og et portrætfoto, hvis man ønsker
det.

Personalet skal høres om forslaget ved kommende
personalemøde.

Børn i alderen -0-6 år - kan komme op på skolen i et givent
tidsrum for at få taget portrætfoto.

7. Majmarked Amalie fra Grønne Nabofællesskaber og Rebecca har
holdt møde og kommet med nedenstående forslag til
værksteder.

Workshop - lappe møbler, tøj mv.
Krea Workshop - byen er med til at donere - alle skal
kunne være med.
Børnene skal kunne tegne og male.

Bytte - tøj, bøger, elektronik, planter, stiklinger mv.
Børnetøj og legetøj skal sælges ikke byttes.

Onkel grøn - Vil donere plantekrukker til skole/børnehus.

Evt. søge krukker ved lokalsamfundet eller ting der kan
indeholde planter.
Evt. 2. sorterings krukker - JE undersøger.

Børnene skal være med til at plante.

Donerede ting og bytteting skal være af en vis standard.

Skolen og eleverne laver “Grøn By”, hvor eleverne får jobs
og får løn.

8. Støtteforening Besøg ved næste møde af forældrerepr. fra Tommerup
Skole, der har en velfungerende støtteforening.

9 Delebilsprojekt Delebiler:
Projekt fra Middelfart kommune
Der er mulighed for, at der kan placeres en delebil i Båring,
enten ved Båring Børneunivers eller ved Brugsen.

Der skal søges sponsor til opstart af projektet - 30.000 kr.
Det gør Line fra lokaludvalget.



Skolen kan understøtte at delebilen bruges til kørsel til
møder mv.
Der er et kontingent på 1000 kr om året.
Der er opbakning fra fællesbestyrelsen om at
Børneuniverset deltager.

10 Eventuelt Mulighed for at lave en video/reklamefilm for
børneuniverset.

Valg af ekstra medarbejder fra børnehuset til
fællesbestyrelsen.

- ændre i forretningsordenen
- mulighed for at en medarbejder fra både

vuggestue og børnehave deltager.

11 Punkter til næste møde ● Gennemgang af den Nationale trivselsmåling
● Ændring i forretningsordenen omkring en ekstra

medarbejderrepræsentant i bestyrelsen.
● Arbejdsgruppe til legeplads i Børnehuset
● Budgetopfølgning skolen
● Støtteforening
● Skoleudviklingssamtale - pejlemærker
● Forslag om evaluering af bestyrelsesmøder ved

afslutningen af hvert møde.

Næste møde tirsdag den 20. juni kl. 17.00-19.30


